
  

 

Pensionärsrådet 

Minnesanteckningar 
Pensionärsrådet 16 juni  
Närvarande 

Ledamöter  

Margaretha Dahlin, SPF 

Ersättare 

Åsa-Britt Edoff, SPF 

Maj-Britt Staaf, SKPF 

Barbro Skogberg, SKPF 

Ing-Britt Pettersson, SKPF 

Alf Andersson, PRO 

Lennart Brodin, PRO 

Hans Carlbom, PRO 

Birgitta Källberg, RPG 

 

Pyret Backman, SPF 

Anders Gustafsson, PRO 

Mauritz Tofvesson, PRO 

Lena Johansson, SKPF 

Britt Lennholm, SKPF 

 

    

  

  

  

Representanter kommunstyrelsen Övriga 

Marie-Louise Karlsson (S), ordförande 

Marian Loley (KD) 

Monica Eriksson, Anhörigstöd 

Daniel Oscarsson, enhetschef VOF 

Representanter vård- och omsorgsnämnden 

Birgitta Carlheim-Gyllensköld (M) 

Eva Callhammar (L) 

Iréne Olander, sekreterare 

  

  

  

 

Tid och plats: 16 juni kl. 09:00-12:00, Dufvegården 



 

Mötets öppnande 
Ordförande Marie-Louise Karlsson inledde mötet med att hälsa alla 
välkomna till Dufvegården. Daniel Oscarsson enhetschef presenterade sig 
och hälsade oss välkomna och berättade att han skulle gå runt med oss 
för att visa verksamheten. Med de orden öppnades mötet. 
 
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes i befintligt skick 

 
Godkännande minnesanteckningar  
Mötet beslutade godkänna föregående minnesanteckningar. 

   
Information från Anhörigstöd 
Monica Eriksson berättade att Anhörigcentralen har öppet alla dagar. 
Varje onsdag mellan 9-11 så finns Anhörigstöd på plats på Kullbergska 
sjukhuset. De står vid entrén. De som man arbetar nu är höstens program. 
 
Aktuella Ärenden och remissärende 
Inga remisser har inkommit och punkten lämnades. 
 
Aktuella frågor från pensionärsföreningarna 
Mauritz Tofvesson informerade att varje torsdag under juli månad mellan 
13-14.30, anordnar man ”skivor till kaffet” utanför Pensionärernas Hus. 
 
Information från Regionens pensionärsråd 
Punkten lämnades eftersom inget möte har ägt rum sedan vi hade det 
senaste pensionärsrådsmötet. 

 
Information från kommunstyrelsen 
Marie-Louise Karlsson berättade att kommunen måste spara 35 miljoner 
kronor. Man får information från varje förvaltning om hur läget är med 
besparingarna och man besöker även förvaltningarna för att se hur de 
arbetar med kvalitetsarbetet. Det finns planer för att få hit handel och 
industrier till kommunen. Om man är förberedd med mark kan 
etableringarna gå snabbare. 

 
Information från vård- och omsorgsnämnden 
Birgitta Carlheim-Gyllensköld berättade att vård-och omsorgs – 
förvaltningens ekonomi ligger på + 2.3 miljoner. Invigt ny gruppbostad 
”Hemplingen”, bostad för 6 personer. 
Annelie Larsson chef för äldreomsorgen kommer att sluta på kommunen. 
Nyrekrytering har startats. På vård och omsorgsnämndens senaste möte 
fick man också information om budgetplan för 2024 och schemaläggning. 
Den första juni var det 23 personer i kö på samtliga boenden och 15 
personer har fått erbjudande om plats. De som inte har fått erbjudande är 
kvar hemma med hemtjänst eller annan hjälp. Det finns 40 korttidsplatser 
i Katrineholm. 
Birgitta avslutade med att uppmana oss alla att dricka mycket i värmen 
samt även tillföra lite salt i drycken.  
 
Rapporter från kransorterna 
Alf Andersson uppmanade till att åka till Julita för att titta på utegymmet 
som har moderniserats. Det var mycket bra, enligt Alf. 
Hans Karlbom informerade att de även har en fin lekpark som är utbyggd. 
Hans uppmanade att ta det lugnt och köra försiktigt på väg 56 eftersom 
vägen är så dålig. 



 

 
Nya frågor 
Arbetsgrupp – Nära vård. Många frågeställningar kom upp angående 
denna arbetsgrupp. 
Marie-Louise svarade att regionen och alla nio kommuner idag arbetar 
med detta idag. Eftersom det var så många frågor angående denna grupp 
så beslutade mötet att avvakta med denna grupp till nästa möte som är 
den 25 augusti. 

 
Avslutning 
Marie-Louise tackade för visat intresse och önskade alla en trevlig 
sommar. 
 
//Iréne Olander 
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